

《中国核心期刊(遴选)数据库》收录 湖北省优秀期刊

- 法治何以善治
 - ——法治与治道的新思考
- 武汉市地面常规公交系统优化路径研究
- 先秦时期天下观的演进

2017.4

長江論壇

双月刊

YANGTZE TRIBUNE

编辑部主任 齐清华

马克思主义基本问题
从马克思对青年黑格尔派的超越分析"现实的个人"的来源张 竑(5)
中国优秀传统文化与社会主义核心价值观联系研究 邢晓男,陈晓英(9)
论榜样教育在培育和践行社会主义核心价值观中的运用
武汉与中部发展
武汉市地面常规公交系统优化路径研究
武汉市发展和改革委员会课题组(19)
将汉正街•南岸嘴打造为长江主轴核心亮点区块的战略思考
中共武汉市委党校第8期市管干部理论教育和党性教育进修班课题组(26)
构建全民共建共享的超大城市治理格局
——关于武汉市加强和创新社会治理的思考及建议
中共武汉市委党校第1期优秀年轻干部培训班课题组(31)
促进大学生留汉就业创业 助力武汉市三大新兴产业发展
武汉行政学院第 21 期科级公务员任职培训班课题组(36)
关于改变城市绿化规划、绿化用地性质审批事项有关问题的思考
关于武汉长江中游航运中心建设的若干思考 胡卉卉(43)
社会组织培育机制与发展路径研究
——基于武汉市武昌区社会组织孵化基地发展现状的分析徐 丹(48)

2017年第4期

总第 145 期

责任编辑

邓念雄 谢宏雯

曾召国 汤达礼

美术编辑

谢宏雯

英 译

汤达礼

从制造到创造 ——"汉阳造"文化创意产业园调研报告	张文纟	[(54)
政治与公共管理 法治何以善治 ——法治与治道的新思考	国少五	Ť. (50 \
一法治与治理的新总考 浅议台湾旅游业的发展历程、特点及趋势 吴开军,欧阳莹, "普世价值"的虚伪性及其对我国渗透的动因分析 石儒标,	张 薇	克(64)
法律与社会 基于长期护理保险制度的失能老人照护问题研究 ——以长春市万份数据调查为例 · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·		
人文集粹 先秦时期天下观的演进 · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·		

编辑出版:《长江论坛》编辑部

刊号: ISSN-3980

CN42-1344/D

广告经营许可证:武工商广字01-35号

发行范围:公开发行

国内总发行:《长江论坛》编辑部

定价: 8.00

地址: 武汉市江汉区常青五路 29号

邮编: 430023

电话: 027 - 85618039 http://www.whdx.gov.cn

E-mail: cjlt2016@vip.126.com 出版日期: 2017年 08月 15日

CONTENTS

THE MARXIST BASIC PROBLEMS

The Notion of <i>Realistic Individual</i> and Karl Marx's Critique of the Young Hegelians
On the Internal Linkage Between Chinese Traditional Culture and Socialist Core Value ······ Xing Xiaonan <i>et al.</i> (9) The Model Education and the Actualization of Socialist Core Values ······ Yang Rong <i>et al.</i> (13)
THE DEVELOPMENT OF WUHAN AND CENTRAL CHINA
A Study of the Routes for Optimizing the Normal Ground Bus System of Wuhan · · · · · Liu Xinhua (19)
To Be a Brilliant Pearl in the Yangtze Spindel Development Belt: A Preliminary Research on the Development
Vision and Strategy of <i>Hanzhengjie</i> and <i>Nananzui</i> District of Wuhan ······ Wu Junqin <i>et al.</i> (26)
To Build a Sharing Mega-city Governance Structure
——Strengthening and Innovating Social Governance of Wuhan · · · · Yao Jun et al. (31)
To Support the Development of Three Major Emerging Industries by Facilitating College Students Getting
Employment and Enterprising in Wuhan ····· Chen Lei (36)
Reflections upon the Planning and Administrative Examination of Urban Green Land Peng Yang et al. (39)
To Build the Shipping Center of the Yangtze River Midstream in Wuhan: Problems and Countermeasures
How to Cultivate and Develop Social Organizations
——An Analysis Based on the Developing Experience of Social Organization Incubator of Wuchang District · · · · ·
From Manufacturing to Creating
——A Report for the Development of "Made in Hanyang" Cultural Creative Industrial Park
Zhang Wenhong (54)
POLITICS AND PUBLIC ADMINISTRATION
From the Rule of Law to Good Governance: Some New Ideas · · · · · Zhou Yongping (58)
Analysis of the Development History, Characteristics and Trends of Taiwan's Tourism Industry
Analysis of the Hypocrisy of "Universal Values" and its Penetration into China ······ Shi Rubiao et al. (70)
LAW AND SOCIETY
A Study of the Long-term Care Insurance System for the Disabled Elderly
——Based on the Survey Data of Changchun City····································
Europe on the survey Europe of Changenan City
Reflections on the System and Practice of Voluntary Service in China ·······Cai Jingcheng (81)
Reflections on the System and Practice of Voluntary Service in China ······Cai Jingcheng (81)